
 
 

Innkalling til møte i Samarbeidsrådet for Voss 
lokalsjukehusområde 

 

Dato og tid:  1. juni, kl 1000 – 1300 

Møtestad: Digitalt møte på Teams 

 

Nr. Saksliste 

Saks-type 

(Vedtak 

Drøfting 

Orientering) 

16/21 Godkjenning av innkalling og saksliste V 

17/21 Godkjenning av referat frå møtet i Samarbeidsrådet 18. februar 2021 

 

Vedlegg til saka 

- Referat frå møtet 18.februar 

V 

18/21 

 

 

Referat frå møte i underutvala 

- Underutval barn og unge 

o møte 29.04.21 

- Underutval PLO 

o møte 25.05. referat vert ettersendt om det er klart til 1.juni 

- Underutval for rehabilitering  

o 05.05.21 

- Underutval rus og psykiatri 

o 04.02.21 

o 15.03.21 

o 06.05.21 

 

O  

19/21 

 

Referat frå felles underutval 

- Møte i felles UFAB, 14.04.21 

 

O  

20/21 

 

Endring av rutinar for offentleggjering av sakslister og referat 

 

Vedlegg til saka: 

- saksnotat med framlegg til vedtak 

V  

21/21 

 

 Handlingsplanen 

Gjennomgang av status for tiltaka 

 

Vedlegg til saka: 

- Handlingsplan 2021 med status per mai 

 

O  

22/21 

 

Handlingsplan pkt 1.4 – Særavtale for samarbeid om utdanningsløp for ALIS 

Presentasjon av 

- Utkast til særavtale 

V  

 



- Forslag til sluttprosess for avtalearbeidet 

 

Vedlegg til saka: 

- Saksgrunnlag med framlegg til vedtak 

- Utkast til særavtale for samarbeid om utdanningsløp for ALIS 

 

23/21 

 

Handlingsplan pkt. 2.1 - Felles Utviklingsplan for samarbeid og samhandling 

Presentasjon av  

- status for rapport frå prosjekt «Felles utviklingsplan for samarbeid og 

samhandling» 

- Etablering av helsefellesskap 

 

Vedlegg til saka: 

- Saksgrunnlag: Etablering av helsefellesskap – oppfølging av «Felles 

utviklingsplan for samarbeid og samhandling» 

 

O/V  

 Pause 5 -10 min  

24/21 

 

Covid-19 – orientering frå koordineringsgruppa 

Orientering om status frå koordineringsgruppa v/ Dag Erlend Skjelbreid og Kjersti 

Nordanger 

 

O 

25/21 

 

Handlingsplan pkt. 2.5 – Digital samhandling 

Presentasjon av overordna oversikt over digitaliseringsområdet frå kommunen og 

spesialisthelsetenesta sin ståstad v/ Kristin Brekke (Bergen kommune) og Hege Rob 

Moi (Helse Bergen)  

 

Vedlegg til saka: 

- Saksnotat med informasjon om saken 

 

O  

26/21 

 

Toppleiarmøtet 2022 

Orientering om planlegging og gjennomføring av Toppleiarmøtet 2022.  

 

Vedlegg til saka: 

- Saksnotat med orientering om arrangør, dato og  prosess for planlegging 

av Toppleiarmøtet 2022 

 

O  

27/21 

 

«Utfordringar knytt til oppfølging av samarbeidsavtalen om inn og utskriving i 

psykisk helsevern.» 

Orientering om utfordringar knytt til oppfølging av Tenesteavtale 3 og 5 for 

samarbeid om inn- og utskriving frå spesialisthelsetenesta innan rusmedisin og 

psykisk helsevern for barn, unge og vaksne. 

 

Vedlegg til saka: 

- Saksnotat med orientering om saka og forslag til prosess 

 

O/D  

28/21 

 

Val av nye representantar til Medisinsk fagleg utval (MFU) 

 

Vedlegg til saka: 

- saksnotat med bakgrunn for saka 

 

 

 

O  



29/21 

 

Samla plan for Voss sjukehus 2035 

Orientering ved Randi-Luise Møgster om status for arbeidet med «Samla plan for 

Voss sjukehus 2035».   

 

Sjå vedlagt presentasjon. 

 

 

O 

30/21 Orientering frå partane 

- Vaksdal kommune 

Ingenting spesielt å melde. 

- Voss herad 

Vi er i en større omlegging. Endring av vedtakspraksis (tildeling av tjenester). 

Mål om å bu lengre hjemme og bruke korttidsplasser. Mål om å stå i 

hjemmesituasjon lengre. har redusert bruk av langtidsplasser men klarer å ta 

unna ventelister. Har en liten øking i starten av året frå sykeshuet. Men vi har 

ledig kapasitet og satt inn fokus og (tiltak). 

 

Drift av legevakt har også vært tema. Godt smarbeid med HB. Ikkje minst å få 

landet den beste løsningen når den er klar.  

 

Rehabilitering er viktig. Hagahaugen står ledig og bør brukse hensiktsmessig. 

Det er laget en større plan for å bruke byggnignsmassen på Hagahaugen. Ser 

på muligheten for å gå i dialog med HB og kommunar om å kunne tilby andre 

ledige plasser. Systematisk oppfølging over tid.  Det er dialog med fysio på 

Voss sjukehus. Voss herad har mulighet for å utvikle tal sender (no 8). 

 

JObber med å etablere et frisklivs og mestringstilbud (light). Har nettopp 

godkjent mandatet. Tiltak i form av kurs for sårbare grupper. 

 

Samarbeid er med HiH om en samarbeidsavtale. 

 

- Eidfjord kommune 

Ikkje mykje nytt å melde om samhandling. Sliter med bemanning (men det 

skyldes ikkje smahandling) 

 

- Kvam herad 

Driver etter same modell som Voss. Flytte ressurser frå institusdjonsomsorg til 

helse tjenester. Har blant annet etablert høyere kompetanse i 

heimetjenesten. har ikkje starta formell evaluering 

 

Har ledige senger og klarer å ta unna pasienter frå sjukehsuet.  

 

Mange prosjekter blant annet knyttet til leve hele livet.  

 

Legetjenster har fotsatt utfordringer med rekruttering. Generasjonsskifte. Lyst 

ut heimel 3-4 ganger. Brukere er ikkje nøgde med vikarer. 

Sak om fastlege ordning i heradstyret no i juni. ALIS og fastlønn og utekontro 

er tema idenne saka. Utfordring å bemanna utekontor.  

 

Utfordrng om bu og hjelpetilbud innan rus og psykiatri. kor kan me kjøpe 

tjenester og søkje samarbeid 

 

Samarbeid med HiH.Innan metode utvikling og ernæring. 

O 



 

Sliter med å få nok sjukepleiarer gjennom ferieavvikling. Kvalifiserte 

ferievikarer. 

 

- Helse Bergen 

Laben kjøere full drift gjennom sommeren (pandemi) 

 

- Arbeide med faglig intergrasjon (ROP pasienter. Fredrif er med. FAC team 

likeverdige i hele foretaksområdet. 

- Ansvarlig for HAB (heroin assistert behandling). hvordan orgainser denne 

tjenesten. Vi trenger en kommunestemme utover Bergen kommune. 

Invitere komunene inn.  

 

Voss sjukehus – ferie veke 26 -33. Ingen planklagt virkesomhet utover det 

nødvendigste. Utfordrane og ikkje kunne bruke utelandse vikarer (som før 

pandemien). Har kontroll. De felste har fått vaksine. De som gjenstår får 

vaksine i heimkommuneneane. 

 

God samhandlnig emd kommunene. Vikar situasjoen er litt vanskelig på spes. 

avd. Senge post ok med vikarer (madelein). 

 

- Andre 

DPS_ same som sist. God samarbeid HB. Mange henvisninger. godt 

planlagt sommerferie avvikling. Noe redusert tilbod i sommar. 2 nye 

prosjekt en-vei-inn (rettighetsvurderes). Regionalt prosjekt helse Ves tog 

B 

Kjem på agendaen i haust.  

 

Ida/brukar: ønske om grundig evaluering. Ulik praksis omkring blant annet 

prioriteringer av vaksine.  

 

Britt Heidi: lønnsforhandlinger. utfordring særlig nå på ferie og på 

fødeavdelingen (jordmødre). 

 

31/21 Eventuelt  

 


